



滙豐信用卡持卡人最紅優惠

Red Hot Offers for HSBC Credit Cardholders

午市御膳 Lunch Gozen

凝 • 廚師發辦季節壽司 Koru • Omakase Seasonal Sushi \$350 (10貫pcs)
\$450 (12貫pcs)

季節刺身三款、精選壽司五貫及迷你海膽鮭魚籽丼 \$420
Seasonal Sashimi 3 kinds, Sushi 5 kinds with Mini Sea Urchin and Salmon Roe Donburi

特上奢華十色刺身丼(吞拿魚腩、牡丹蝦、海膽、鮭魚籽及季節刺身六款) \$420
Special Deluxe Ten kinds Donburi (Fatty Tuna, Botan Shrimp, Sea Urchin, Salmon Roe, Seasonal Sashimi 6 kinds)

凝 • 豪華自選丼 \$360 (5款kinds)
(吞拿魚腩兩片/白身魚三片/甘蝦三隻/赤蝦兩隻/帆立貝一件/鮭魚籽/原條燒海鰻/燒右口魚邊三片/蔥拖羅蓉/海膽另加\$40)
Deluxe Custom Donburi
(Fatty Tuna 2 slices/ Whitefish 3 slices/ Sweet Shrimp 3 pcs/ Argentine Red Shrimp 2 pcs/ Scallop 1 pc/ Salmon Roe/ Whole Grilled Eel/ Seared Engawa 3 slices/ Minced Fatty Tuna with Spring Onion /Sea Urchin +\$40)

凝 • 刺身盛(六款)配炙燒原條海鰻丼 \$350
(吞拿魚腩、甘蝦、白身魚兩款、貝類、季節刺身)
Koru • Sashimi Platter (6 kinds) and Seared Eel Donburi
(Fatty Tuna, Sweet Shrimp, Whitefish 2 slices, Shellfish , Seasonal Sashimi)

配 季節茶碗蒸、味噌湯及汽水/果汁/咖啡
Includes seasonal steamed egg, miso soup, dessert and soft drinks/ juice/ coffee

1/4/2026 - 30/6/2026

優惠只適用於堂食。優惠只適用於港幣300元或以上的午膳套餐。優惠不適用於鐵板及爐端食品項目。須另收以正價計算之加一服務費。優惠不能與其他優惠同時使用。如有任何爭議，凝·壽司刺身(三和敘)保留最終決定權。優惠須受有關條款及細則約束。詳情請向有關商戶查詢或瀏覽滙豐Reward+應用程式或www.hsbc.com.hk/creditcard。

The offer is valid for dine-in only. The offer is only applicable to the lunch set which is HK\$300 or above. The offer is not applicable to Teppanyaki and robata-yaki food items. Subject to 10% service charge, based on the regular price. The offer cannot be used in conjunction with any other promotional discount or offer. In case of any dispute, the decision of Koru Sushi & Sashimi (Sanwa Jo) shall be final. Terms and conditions apply. Please contact the merchant(s) or refer to the HSBC Reward+ app or www.hsbc.com.hk/creditcard for details.

借定唔借？還得到先好借！ To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!



滙豐信用卡持卡人最紅優惠

Red Hot Offers for HSBC Credit Cardholders

午市廚師發辦

Omakase Lunch

正價每位

Regular price per diner:

港幣
HK\$ **780** 元

前菜 2款 Appetisers 2 kinds

季節茶碗蒸 Seasonal Steamed Egg

刺身/酒肴 3款 Sashimi/ Side dishes 3 kinds

燒物 1款 Grilled Dish 1 kind

壽司 9貫 Sushi 9 pcs

卷物 Roll

玉子燒 Tamagoyaki

吸物 Soup

甘物 Dessert

配 汽水/果汁/咖啡

Includes soft drinks/ juice/ coffee

1/4/2026 - 30/6/2026

優惠只適用於堂食。優惠不適用於鐵板及爐端食品項目。須另收以正價計算之加一服務費。優惠不能與其他優惠同時使用。如有任何爭議，凝·壽司刺身(三和敘)保留最終決定權。優惠須受有關條款及細則約束。詳情請向有關商戶查詢或瀏覽滙豐Reward+應用程式或 www.hsbc.com.hk/creditcard

The offer is valid for dine-in only. The offer is not applicable to teppanyaki and robatayaki food items. Subject to 10% service charge, based on the regular price. The offer cannot be used in conjunction with any other promotional discount or offer. In case of any dispute, the decision of Koru Sushi & Sashimi (Sanwa Jo) shall be final. Terms and conditions apply. Please contact the merchant(s) or refer to the HSBC Reward+ app or www.hsbc.com.hk/creditcard for details.

借定唔借？還得到先好借！To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!